

UNITED NATIONS



NATIONS UNIES

POSTAL ADDRESS—ADRESSE POSTALE UNITED NATIONS, N.Y. 10017
CABLE ADDRESS—ADRESSE TELEGRAPHIQUE UNATIONS NEWYORK

REFERENCE

NV/88/9

MAR 10 1988

The enclosed communication, available in English and French, is transmitted to the permanent missions of the States Members of the United Nations at the request of the representatives of Morocco and Saint Lucia to the United Nations.

9 March 1988

* * *

La communication ci-jointe, disponible en anglais et en français, est transmise aux missions permanentes des Etats Membres de l'Organisation des Nations Unies à la demande des représentants du Maroc et de Sainte-Lucie auprès de l'Organisation.

9 mars 1988



*Permanent Mission
of the Kingdom of Morocco
to the United Nations*



**SAINT LUCIA PERMANENT MISSION
TO THE UNITED NATIONS**
41 EAST 42ND STREET
SUITE 315
NEW YORK, N. Y. 10017
(212) 697-9360 - 1

New York, March 9th 1988

Excellency,

We have the honour to inform your Excellency that as of March 9th 1988, the Governments of the Kingdom of Morocco and Saint Lucia have decided to establish diplomatic relations at the level of non-resident Ambassadors and have accordingly signed a joint communique, the text of which reads as follows :

"The Government of the Kingdom of Morocco and the Government of Saint Lucia, desirous of promoting relations of friendship and co-operation between their two countries on the basis of respect of national sovereignty, territorial integrity and equality of rights in conformity with the Charter of the United Nations, have decided to establish diplomatic relations at the level of non resident Ambassadors, as of March 9th 1988.

Both Governments express the hope that such decision will contribute to enhancing a mutually beneficial co-operation between the two countries."

We therefore kindly request your Excellency to transmit this communication to Member States of the United Nations and we take this opportunity to renew to your Excellency the assurances of our highest consideration.


Dr. Charles Stephen FLEMMING

Chargé d'Affaires a.i.
of Saint Lucia to
the United Nations

H.E. Mr. Driss SLAOUI

Ambassador Extraordinary and
Plenipotentiary
Permanent Representative of
the Kingdom of Morocco to
the United Nations

H.E. Mr. Javier Perez de Cuellar
Secretary General of the Organization
of the United Nations
New York



*Permanent Mission
of the Kingdom of Morocco
to the United Nations*



**SAINT LUCIA PERMANENT MISSION
TO THE UNITED NATIONS**

41 EAST 42ND STREET
SUITE 315
NEW YORK, N. Y. 10017
(212) 697-9360 - 1

New York, le 9 mars, 1988

Excellence,

Nous avons l'honneur de vous informer que les Gouvernements du Royaume du Maroc et de Sainte-Lucie ont décidé d'établir, à partir du 9 mars 1988, des relations diplomatiques au niveau d'Ambassadeurs non résidents et ont signé à cet effet le communiqué commun dont le texte est ci-après :

"Le Gouvernement du Royaume du Maroc et le Gouvernement de Sainte-Lucie, désireux de promouvoir des relations d'amitié et de coopération entre leurs deux pays sur la base du respect de la souveraineté nationale, de l'intégrité territoriale et de l'égalité des droits conformément à la Charte des Nations Unies, ont décidé d'un commun accord d'établir des relations diplomatiques au niveau d'Ambassadeurs non résidents, à partir du 9 mars 1988.

Les deux Gouvernements expriment l'espoir que cette décision contribuera au renforcement d'une coopération mutuellement avantageuse entre les deux pays."

Nous vous prions, Excellence, de bien vouloir transmettre cette communication aux Etats Membres des Nations Unies et nous saisissons cette occasion pour vous renouveler les assurances de notre haute considération.

S.E. Mr. Dris SLAOUI

Ambassadeur extraordinaire
et plénipotentiaire,
Représentant permanent du
Royaume du Maroc auprès des
Nations Unies


Dr. Charles Stephen FLEMMING

Chargé d'Affaires a.i.
de Sainte-Lucie auprès
des Nations Unies

S.E. Mr. Javier Perez de Cuellar
Secrétaire général des Nations Unies
New York